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Protokół nr 8/2024  

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu  

z dnia 14 sierpnia 2024 r., 

które odbyło się w Starostwie Powiatowym w Wieluniu  

przy Placu Kazimierza Wielkiego 2 (sala 126) 

 

 

 

  

W posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Maciej Bryś  - Przewodniczący Zarządu Powiatu 

2. Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński 

3. Pan Łukasz Dybka  - członek Zarządu 

4. Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu 

5. Pan Piotr Kędzia  - członek Zarządu        

   

 

  

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

 
1. Pan Przemysław Krężel     - skarbnik powiatu 

2. Pan Sławomir Kaftan  - dyrektor Powiatowego Centrum Usług  

         Wspólnych w Wieluniu (PCUW) 

3. Pan Zenon Kołodziej   - naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury,  

                    Sportu i Promocji w Starostwie   

         Powiatowym w Wieluniu 

4. Pani Iwona Wieteska  - z-ca kierownika Powiatowego Zarządu  

        Dróg w Wieluniu (PZD) 

5. Pani Patrycja Świtalska   - kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw  

        Społecznych w Starostwie Powiatowym  

        w Wieluniu 
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6. Pani Anna Freus    - dyrektor Samodzielnego Publicznego  

             Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu  

          (SP ZOZ) 

7. Pani Beata Korczewska   - dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy  

        Rodzinie w Wieluniu (PCPR) 

8. Pani Justyna Kałuziak   - z-ca naczelnika Wydziału Geodezji,  

        Kartografii, Katastru i Gospodarki  

        Nieruchomościami w Starostwie   

        Powiatowym w Wieluniu  

 

 

 Lista obecności członków Zarządu i gości stanowi załącznik do protokołu 

 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

 

 

1. Otwarcie VIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z VI i VII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

5. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie Regulaminu 

organizacyjnego Powiatowego Centrum Usług Wspólnych w Wieluniu. 

6. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie upoważnienia 

Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wieluniu do realizacji 

resortowego Programu Ministra Rodziny i Polityki Społecznej „Asystent osobisty 

osoby z niepełnosprawnością” dla Jednostek Samorządu Terytorialnego – edycja 

2025 w ramach Funduszu Solidarnościowego.   

7. Zaakceptowanie postanowień porozumienia pomiędzy Miastem Bytom  

a Powiatem Wieluńskim w sprawie przyjęcia dziecka oraz warunków jego pobytu  

i wysokości wydatków na jego opiekę i wychowanie w rodzinie zastępczej 

spokrewnionej. 
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8. Zapoznanie z informacją Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Wieluniu o podpisanych aneksach do porozumień w sprawie przyjęcia dzieci 

oraz warunków ich pobytu i wysokości wydatków oraz kosztów objęcia rodziny 

zastępczej lub rodzinnego domu dziecka opieką koordynatora rodzinnej pieczy 

zastępczej w okresie od dnia 01.01.2024 r. do dnia 31.07.2024 r.  

9. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie powierzenia Gminie Pątnów 

prowadzenia zadań publicznych Powiatu Wieluńskiego z zakresu zarządu drogą 

powiatową nr 4517E Morzykobyła-Grębień na odcinku do drogi krajowej nr 43. 

10. Rozpatrzenie prośby sołtysa Dębiny w sprawie wykonania chodnika przy drodze 

powiatowej nr 4529E.  

11. Rozpatrzenie prośby radnej Gminy Biała w sprawie wykonania chodnika przy 

drodze powiatowej w Łyskorni. 

12. Zaakceptowanie projektu odpowiedzi na wnioski i zalecenia pokontrolne Komisji 

Rewizyjnej Rady Powiatu w Wieluniu w związku z przeprowadzoną kontrolą 

w Powiatowym Zarządzie Dróg w Wieluniu. 

13. Zapoznanie z informacją Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

o rozstrzygniętych i nierozstrzygniętych przetargach związanych z drogami. 

14. Zapoznanie z informacją o stanie zobowiązań i należności Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na dzień 30.06.2024 r. 

sporządzoną wg stanu księgowego na dzień 30.07.2024 r.  

15. Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o przebiegu wykonania planu finansowego i planu 

inwestycyjnego SP ZOZ w Wieluniu za I półrocze 2024 r. – temat sesyjny. 

16. Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu z zawartych umów sprzedaży, najmu, dzierżawy, oddania 

w użytkowanie lub użyczenie aktywów trwałych wraz z określeniem wielkości 

przychodów z tego tytułu za I półrocze 2024 r.  

17. Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu na temat planowanych zamierzeń inwestycyjnych, 

niezbędnych do zrealizowania w roku 2024 oraz prośba o pomoc w uzyskaniu 

środków finansowych na zrealizowanie przedmiotowych inwestycji – kontynuacja 

sprawy z IV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia  14.06.2024 r. 
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18. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zawarcia aneksu nr 1 

do umowy najmu z dnia 2 września 2023 roku z Panem Arkadiuszem 

Sosnowskim prowadzącym działalność gospodarczą pod nazwą „MIKA” 

Arkadiusz Sosnowski. 

19. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu w sprawie wycięcia drzewa (1 szt.) znajdującego się  

na działce 290/2 obręb 8 miasta Wieluń, gmina Wieluń. 

20. Przyjęcie projektu odpowiedzi na wniosek Pana Damiana Kwaśny prowadzącego 

działalność gospodarczą pod nazwą Dom Ogrodnika KMD Damian Kwaśny 

z/s w Wieluniu w sprawie wykupu nieruchomości oznaczonej numerem działki 

176/2 o pow. 0,0411 ha, położonej w obrębie 4 miasta Wieluń przy ulicy 

Warszawskiej 5. 

21. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przeznaczenia 

nieruchomości do oddania w najem – dot. przeznaczenia do oddania w najem  

na okres 3 lat pomieszczeń usytuowanych w piwnicy budynku administracyjnego 

położonego przy ul. Śląskiej 23a w Wieluniu o łącznej powierzchni 105,09 m2, 

działka numer 289/1 obręb 8 miasta Wieluń, gm. Wieluń.  

22. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie kolejnej umowy najmu powierzchni 39 m2 w celu prowadzenia 

sklepiku szkolnego – dot. wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu 

powierzchni 39 m2 w Zespole Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu  

z najemcą wyłonionym w drodze przetargu nieograniczonego na okres  

od 1 września 2024 r. do 31 sierpnia 2027 r., w nieruchomości położonej przy  

ul. Traugutta 12, działka nr 184/1, 184/2 obręb 3, miasto Wieluń, gmina Wieluń.  

23. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na zakup 

i montaż nowych drzwi zewnętrznych, wykonanie robót budowlanych w części 

wspólnej budynku przy ul. Sieradzkiej 56a w Wieluniu oraz zaciągnięcie kredytu 

inwestorskiego w PKO BP S.A. – dot. wniosku Wspólnoty Mieszkaniowej 

Sieradzka 56 w sprawie wyrażenia zgody na zakup i montaż nowych drzwi 

zewnętrznych, wykonanie robót budowlanych w części wspólnej budynku przy  

ul. Sieradzkiej 56a w Wieluniu położonej na działce nr 218/56, 218/86, 218/99, 

218/100 obręb 4, miasto Wieluń, gmina Wieluń oraz zaciągnięcie kredytu 

inwestorskiego w wysokości 140.000,00 zł. 
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24. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie 

powołania komisji egzaminacyjnych dla nauczycieli szkół i placówek oświatowych 

prowadzonych przez Powiat Wieluński ubiegających się o awans na stopień 

nauczyciela mianowanego. 

25. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu. 

26.  Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.  

27. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu.  

28. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2024-2034.  

29. Przyjęcie projektu wniosku Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zwołania 

nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu w Wieluniu.  

30. Sprawy bieżące.  

31. Wolne wnioski.  

32. Zamknięcie VIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

Pkt 1 

Otwarcie VIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył  

VIII posiedzenie Zarządu Powiatu w Wieluniu. Powitał wszystkich biorących udział  

w posiedzeniu Zarządu.  

 

 

Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 
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  Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że obrady  

są prawomocne, ponieważ na 5 członków Zarządu, jest obecnych 5 członków 

Zarządu Powiatu.  

 

 

Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu poinformował,  

że porządek obrad członkowie Zarządu otrzymali drogą elektroniczną. Zapytał,  

czy ktoś ma uwagi do porządku obrad. Nikt się nie zgłosił.  

 

 

Pkt 4 

Przyjęcie protokołu z VI i VII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

 Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem protokołu nr 6/2024 z VI posiedzenia Zarządu Powiatu i protokołu 

nr 7/2024 z VII posiedzenia Zarządu Powiatu. 

 

 

   Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

protokół nr 6/2024 z VI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu i protokół nr 7/2024 

z VII posiedzenia Zarządu Powiatu (głosowało 5 członków Zarządu).  

 

 

Pkt 5 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie Regulaminu 

organizacyjnego Powiatowego Centrum Usług Wspólnych w Wieluniu. 
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Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy ktoś ma 

pytania w tym punkcie. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem 

przedmiotowej uchwały.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 70/24 w sprawie Regulaminu organizacyjnego Powiatowego Centrum Usług 

Wspólnych w Wieluniu (głosowało 5 członków Zarządu).   

 Uchwała Nr 70/24 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pkt 6 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie upoważnienia 

Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wieluniu do realizacji 

resortowego Programu Ministra Rodziny i Polityki Społecznej „Asystent 

osobisty osoby z niepełnosprawnością” dla Jednostek Samorządu 

Terytorialnego – edycja 2025 w ramach Funduszu Solidarnościowego. 

 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy ktoś ma 

pytania w tym punkcie. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem 

przedmiotowej uchwały. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 71/24 w sprawie upoważnienia Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Wieluniu do realizacji resortowego Programu Ministra Rodziny i Polityki 

Społecznej „Asystent osobisty osoby z niepełnosprawnością” dla Jednostek 

Samorządu Terytorialnego – edycja 2025 w ramach Funduszu Solidarnościowego 

(głosowało 5 członków Zarządu).    

Uchwała Nr 71/24 stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 7 

Zaakceptowanie postanowień porozumienia pomiędzy Miastem Bytom  

a Powiatem Wieluńskim w sprawie przyjęcia dziecka oraz warunków jego 

pobytu i wysokości wydatków na jego opiekę i wychowanie w rodzinie 

zastępczej spokrewnionej. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu 

radnemu Kędzi. 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu zauważył, że bardzo późno 

jest to porozumienie. 

Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu przekazała, że miasto 

Bytom nie chciało uznać, że to jest ich dziecko, mimo, że oni twierdzili, że jest ich, 

to nie chcieli podpisać porozumienia, więc wystąpili na drogę sądową do Naczelnego 

Sądu Administracyjnego. Poinformowała, że sąd przychylił się do ich strony i uznał, 

że jest to dziecko z Bytomia. Dodała, że teraz Miasto Bytom zwróci im te środki  

od 2022 r., czyli od początku funkcjonowania rodziny i sukcesywnie co miesiąc 

będzie płaciło.  

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu stwierdził, że z tego wynika,  

że powiat od sierpnia 2022 r. ponosił koszty.  

Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu odpowiedziała, 

że tak, ponieważ jeżeli rodzina była utworzona, to oni muszą wypłacać środki. 

Natomiast potem zostaje kwestia porozumienia, kto im te środki musi zwracać,  

lub ewentualnie nie.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy ktoś ma 

pytania w tym punkcie. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem 

postanowień przedmiotowego porozumienia. 

 

 

 

 

 



9 
 

   Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) zaakceptował 

postanowienia porozumienia pomiędzy Miastem Bytom a Powiatem Wieluńskim 

w sprawie przyjęcia dziecka oraz warunków jego pobytu i wysokości wydatków  

na jego opiekę i wychowanie w rodzinie zastępczej spokrewnionej (głosowało 

5 członków Zarządu).    

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 8 

Zapoznanie z informacją Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Wieluniu o podpisanych aneksach do porozumień w sprawie przyjęcia dzieci 

oraz warunków ich pobytu i wysokości wydatków oraz kosztów objęcia rodziny 

zastępczej lub rodzinnego domu dziecka opieką koordynatora rodzinnej pieczy 

zastępczej w okresie od dnia 01.01.2024 r. do dnia 31.07.2024 r. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy ktoś ma 

pytania w tym punkcie. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem informacji.  

 

 

 

     Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

informację Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wieluniu 

o podpisanych aneksach do porozumień w sprawie przyjęcia dzieci oraz warunków 

ich pobytu i wysokości wydatków oraz kosztów objęcia rodziny zastępczej  

lub rodzinnego domu dziecka opieką koordynatora rodzinnej pieczy zastępczej  

w okresie od dnia 01.01.2024 r. do dnia 31.07.2024 r. (głosowało 5 członków 

Zarządu). 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 9 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia 

 projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie powierzenia Gminie 

Pątnów prowadzenia zadań publicznych Powiatu Wieluńskiego z zakresu 

zarządu drogą powiatową nr 4517E Morzykobyła-Grębień na odcinku 

 do drogi krajowej nr 43. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił panią 

kierownik o wprowadzenie.  

 Pani Iwona Wieteska - z-ca kierownika Powiatowego Zarządu Dróg 

w Wieluniu omówiła przedmiotowy projekt uchwały.  

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że zastanawia się, 

jak Gmina Pątnów będzie ponosiła wydatki na drogę na terenie gminy Mokrsko. 

 Pani Iwona Wieteska - z-ca kierownika Powiatowego Zarządu Dróg 

w Wieluniu odpowiedziała, że nie wie, czy tam nie ma takich planów, czy nie było 

rozmów, że ta droga będzie później przejęta przez gminę na dłuższy czas w całości 

i nie wie, czy tak już nie zostanie po tej przebudowie. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że rozumie, że to wójt gminy Pątnów zwrócił się z prośbą o poprawę tej uchwały? 

Pani Iwona Wieteska - z-ca kierownika Powiatowego Zarządu Dróg 

w Wieluniu odpowiedziała, że tak, ponieważ zgłębili ten temat w Łodzi i stwierdzili, 

że faktycznie to musi być spójne i oni nie mogą wpisać, że to jest obręb gminy 

Pątnów, ponieważ nie byłoby to zgodne z prawdą.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, 

że przechodzą do głosowania i zapytał, kto jest „za” podjęciem przedmiotowej 

uchwały. 

 

 

Zarządu Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 72/24 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu 

w sprawie powierzenia Gminie Pątnów prowadzenia zadań publicznych Powiatu 

Wieluńskiego z zakresu zarządu drogą powiatową nr 4517E Morzykobyła-Grębień  

na odcinku do drogi krajowej nr 43 (głosowało 5 członków Zarządu).  
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Uchwała Nr 72/24 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 10 

Rozpatrzenie prośby sołtysa Dębiny w sprawie wykonania chodnika  

przy drodze powiatowej nr 4529E. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił panią 

kierownik o wprowadzenie.  

 Pani Iwona Wieteska - z-ca kierownika Powiatowego Zarządu Dróg 

w Wieluniu omówiła przedmiotowy materiał. Poinformowała, że po tym, jak pani 

sołtys napisała do nich, że jej się to nie podoba, to pojechali tam, przeszli cały ten 

odcinek i według nich jest to zrobione dobrze i porządnie. Dodała, że rozumie,  

że potrzeby finansowe wszędzie są duże, a chodnik wszędzie byłby zasadny,  

ale akurat tutaj jest pobocze, po którym można bezpiecznie przejść.  

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu powiedział, że on ma 

propozycję, aby przy konstruowaniu budżetu… 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu dopowiedział,  

żeby wtedy się nad tym zastanowić. 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu zauważył, że to już niedługo.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że Zarząd 

pochyli się na tym przy konstruowaniu budżetu na rok 2025. 

Pani Iwona Wieteska - z-ca kierownika Powiatowego Zarządu Dróg 

w Wieluniu zapytała, czy zwrócić się ewentualnie do Pani Burmistrz o partycypację 

w kosztach. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że na razie nie.  

Pani Iwona Wieteska - z-ca kierownika Powiatowego Zarządu Dróg 

w Wieluniu powiedziała, czyli w przyszłym roku.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

kto z członków Zarządu jest „za” zaakceptowaniem takiej treści odpowiedzi do Pani 

Sołtys. 
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     Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął decyzję 

o udzieleniu odpowiedzi na prośbę sołtysa Dębiny w sprawie wykonania chodnika 

przy drodze powiatowej nr 4529E informującej, że Zarząd Powiatu w Wieluniu  

pochyli się nad przedmiotową sprawą przy konstruowaniu budżetu powiatu 

wieluńskiego na rok 2025 (głosowało 5 członków Zarządu). 

Materiał w przedmiotowej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pkt 11 

Rozpatrzenie prośby radnej Gminy Biała w sprawie wykonania chodnika  

przy drodze powiatowej w Łyskorni. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił Panią 

Kierownik o wprowadzenie.  

Pani Iwona Wieteska - z-ca kierownika Powiatowego Zarządu Dróg 

w Wieluniu omówiła przedmiotowy materiał. 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu zapytał o stan jezdni. 

Pani Iwona Wieteska - z-ca kierownika Powiatowego Zarządu Dróg 

w Wieluniu odpowiedziała, że nawierzchnia jest dobra, ponieważ tam była robiona 

nawierzchnia, więc stan jezdni według nich jest bardzo dobry.  

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu zapytał, czy pobocze jest 

standardowe. 

Pani Iwona Wieteska - z-ca kierownika Powiatowego Zarządu Dróg 

w Wieluniu odpowiedziała, że pobocze jest standardowe.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy ktoś ma 

pytania w tym punkcie. Nikt się nie zgłosił. Powiedział, że myśli, aby odpowiedzieć 

podobnie jak w poprzednim punkcie, czyli, że Zarząd pochyli się nad tym przy 

konstruowaniu budżetu na rok 2025 w miarę możliwości finansowych. Zapytał,  

kto jest „za” takim rozwiązaniem i taką odpowiedzią. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął decyzję  

o udzieleniu odpowiedzi na prośbę radnej Gminy Biała w sprawie wykonania 

chodnika przy drodze powiatowej w Łyskorni informującej, że Zarząd Powiatu 

w Wieluniu  pochyli się nad przedmiotową sprawą przy konstruowaniu budżetu 

powiatu wieluńskiego na rok 2025, w miarę możliwości finansowych (głosowało 

5 członków Zarządu). 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pkt 12 

Zaakceptowanie projektu odpowiedzi na wnioski i zalecenia pokontrolne 

Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Wieluniu w związku z przeprowadzoną 

kontrolą w Powiatowym Zarządzie Dróg w Wieluniu. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił Panią 

Kierownik o wprowadzenie.  

Pani Iwona Wieteska - z-ca kierownika Powiatowego Zarządu Dróg 

w Wieluniu omówiła przedmiotowy materiał. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy ktoś  

ma pytania w tym punkcie. Nikt się nie zgłosił. Powiedział, że uczestniczył  

w spotkaniu w Urzędzie Gminy Konopnica, które trwało ponad dwie godziny, było 

burzliwe, ale pojechali razem z inspektorem nadzoru i panem kierownikiem 

Krzysztofem Bułą i wszystkie nieścisłości i prośby jeżeli chodzi o tych, którzy 

prowadzą tę budowę, to powiedzieli, że załatwią i to głównie chodziło o brak zjazdów 

na działki. W związku z brakiem pytań zapytał, kto jest „za” zaakceptowaniem 

przedmiotowego projektu odpowiedzi.  
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     Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) zaakceptował 

projekt odpowiedzi na wnioski i zalecenia pokontrolne Komisji Rewizyjnej Rady 

Powiatu w Wieluniu w związku z przeprowadzoną kontrolą w Powiatowym Zarządzie 

Dróg w Wieluniu (głosowało 5 członków Zarządu). 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 
Pkt 13 

Zapoznanie z informacją Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

o rozstrzygniętych i nierozstrzygniętych przetargach związanych z drogami. 

 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił Panią 

Kierownik o wprowadzenie.  

Pani Iwona Wieteska - z-ca kierownika Powiatowego Zarządu Dróg 

w Wieluniu omówiła przedmiotowy materiał. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy ktoś ma 

pytania w tym punkcie. Udzielił głosu panu Jurdzińskiemu. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu zauważył, że jakby 

zsumować te wszystkie kwoty z tabeli, to może na jakieś zadanie by wystarczyło. 

Chociaż zauważył, że jest tu Biała Parcela. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, 

że Parcela się zmieściła.  

 Pani Iwona Wieteska - z-ca kierownika Powiatowego Zarządu Dróg 

w Wieluniu dodała, że zmieściła się w naszych środkach. Dopowiedziała, że z sumy 

można by było ewentualnie pokryć jedno, najbardziej pilne zadanie. Zauważyła, 

że Masłowice są jeszcze nierozstrzygnięte, więc mogą tutaj ewentualnie… 

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu powiedział, aby coś 

przełożyć i coś robić.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zauważył, że trudno będzie 

wykonać tę dokumentację w tym roku, więc ewentualnie jakieś zapisy w WPF-ie 

pozwoliłyby to rozstrzygnąć.  
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 Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu zapytał, jak w postępowaniu 

jest z terminem wykonania tych Masłowic. 

 Pani Iwona Wieteska - z-ca kierownika Powiatowego Zarządu Dróg 

w Wieluniu odpowiedziała, że niestety nie ma takiej wiedzy, ponieważ postępowanie 

toczy się w starostwie, więc ewentualnie musiałaby dopytać Panią Jędrzejewską. 

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu zapytał, czego dotyczy 

przebudowa drogi w Masłowicach. 

 Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że jest 

to chodnik od Starzenic do Masłowic.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dopowiedział, że głównie 

chodzi o ten odcinek do cmentarza.  

 Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał pana 

skarbnika, jakie mają możliwości. 

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że na dzisiaj 

możliwości przeniesienia tych zadań na następny rok nie ma, ponieważ nie mają 

„luzu” pomiędzy zaplanowanymi wydatkami majątkowymi, a uchwalonymi już 

przedsięwzięciami. Dodał, że „luzu” jest tam około 10 tys. zł. Nadmienił, że jeżeliby 

przetargi wyszły lepiej na te inwestycje, które są zaplanowane na rok 2025, to one 

spowodują ten „luz” i będzie można niektóre inwestycje przenieść na następny rok. 

Zauważył, że są dwa miesiące przed projektem budżetu, więc wstrzymałby się  

i jeśli te inwestycje, które nie dojdą do skutku, to wtedy można się zastanowić, które 

przenieść i zrealizować w roku 2025 r.  

 Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że Zarząd 

Powiatu zapoznał się z przedmiotową informacją. 

 

 

 

     Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z informacją Kierownika 

Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu o rozstrzygniętych i nierozstrzygniętych 

przetargach związanych z drogami.  

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 14 

Zapoznanie z informacją o stanie zobowiązań i należności Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na dzień 30.06.2024 r. 

sporządzoną wg stanu księgowego na dzień 30.07.2024 r. 

 

 

 Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu oddał głos Pani 

Dyrektor. 

 Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu omówiła przedmiotową 

informację.  

 Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy ktoś ma 

pytania w tym punkcie. Nikt się nie zgłosił. Stwierdził, że Zarząd Powiatu zapoznał 

się z przedmiotową informacją. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z informacją o stanie zobowiązań 

i należności Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu 

na dzień 30.06.2024 r. sporządzoną wg stanu księgowego na dzień 30.07.2024 r.  

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pkt 15 

Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o przebiegu wykonania planu finansowego i planu 

inwestycyjnego SP ZOZ w Wieluniu za I półrocze 2024 r. – temat sesyjny. 

 

 

 Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu oddał głos Pani 

Dyrektor. 

 Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu omówiła przedmiotową 

informację.  
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 Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy ktoś ma 

pytania w tym punkcie. Udzielił głosu Panu Wicestaroście.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że chciałby 

zapytać poza tym punktem, ponieważ Pani Dyrektor wspominała o Krajowej Sieci 

Onkologicznej. Stwierdził, że bardzo dobrze, że się zakwalifikowali. Jednak ostatnio 

słyszał, że będą specjalne konkursy szpitali z KSO. Zapytał, czy szpital się 

przygotowuje. 

 Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że tak, 

dlatego musi zacząć od IOWISZ-a (Instrument Oceny Wniosków Inwestycyjnych  

w Sektorze Zdrowia). 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, co będzie można 

zrobić w ramach tych konkursów. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu poinformowała,  

że te konkursy nie są jeszcze ogłoszone, więc nie znają szczegółów, ale ona nie 

czekając i biorąc pod uwagę, co szpital potrzebuje, to dla nich jest niezbędne to, 

o czym mówili, czyli pracownia endoskopowa. 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy to będą 

inwestycyjne programy. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu przekazała, że tak, jeżeli 

chodzi o sprzęt, aparaturę i również remonty. Myśli, żeby to była pracownia 

endoskopowa, rozbudowana o gabinet bronchoskopii. 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że potrzeby 

znają, ale chciał wiedzieć, czy to będą programy inwestycyjne, czy związane 

z finansowaniem jakichś dodatkowych świadczeń?  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu potwierdziła, że mają być 

inwestycyjne, ale też takie, które trzeba będzie uzasadnić, ale jej zdaniem pracownię 

endoskopową uzasadnią bez problemu. Dodała, że myślą też o modernizacji bloku 

operacyjnego. Powiedziała, że mając takie informacje nastawia się na to, że muszą 

wyjść z różnymi projektami i ona musi te IOWISZ’e zrobić. A czy się przydadzą,  

czy nie, to ma takie informacje, że będą krótkie terminy, więc jeżeli się nie przygotują 

projektowo, to odbiorą sobie szansę. Zauważyła, że inwestycja, jeżeli chodzi 

o położnictwo, ginekologię i noworodki powoduje, że nie mają miejsca na pracownię 

endoskopową, bo w tym momencie pracownia endoskopowa jest na tych 
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przestrzeniach. Dodała, że ma już taki pomysł, jak będą planowali to zrobić, jeżeli  

nie dostaną środków zewnętrznych.  

 Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu powiedział, że pani dyrektor 

mówiła, że ograniczyła blok operacyjny z 3 do 2. 

 Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że to tylko 

na czas wymiany sterylizatora, ponieważ musieli wozić wszystkie narzędzia  

do sterylizacji do Sieradza, więc odeszły dodatkowe koszty w tym zakresie, a były 

tam nadwyżki urlopowe. Dodała, że w pełni zabezpieczyli dodatkowe miejsce 

zabiegowe w razie pilnych operacji na SOR (Szpitalny Oddział Ratunkowy)  

i to wszystko było uzgodnione i ustalone na poziomie województwa.  

 Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu zapytał, jaka jest obsada 

specjalistów chirurgów, czy jest odpowiednio zabezpieczona? 

 Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że tak. 

To znaczy jest generalnie tak, że po godzinie 15.00 blok i tak funkcjonuje w systemie 

dyżurowym. Na chirurgii musi być jeden dyżurant i drugi pod telefonem.  

Na ginekologii musi być dwóch dyżurantów, ale to jest temat, na który rozmawia  

z NFZ-em, ponieważ oni mają KOC II i to powoduje, że muszą mieć dyżur dwóch 

ginekologów i nie można żadnego przenieść na telefon. Natomiast, jeżeli chodzi 

o dzienne, to mają 3 oddziały zabiegowe, gdzie ordynatorom naprawdę zależy,  

aby te zabiegi szły. Jest to duży plus z ich strony i to się przekłada na poziom 

wykonania ryczałtu. W tym momencie pracują nad tym i ma zwiększony nadzór, 

jeżeli chodzi o rozliczenia. Powiedziała, że zawsze mówiła, że rozliczenia są słabym 

punktem szpitala, więc dzisiaj może powiedzieć, że mają bardzo duży nadzór w tym 

zakresie i analizują, a co się da to wyrzucają poza ryczałt dlatego, że ona nie chce 

wysokiego wykonania ryczałtu, jeżeli płatność jest niepewna. Dodała, że woli 

pieniądze i chce wyrzucić umowy poza ryczałtowe i tak robią gdzie się da. Dlatego 

myśli o onkologii, którą należy dopinać. Zauważyła, że przed nimi jeszcze trochę 

pracy, ponieważ nie wszystko jest tak ułożone jakby chciała, ale pracują nad tym.  

 Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy ktoś ma 

pytania w tym punkcie. Nikt się nie zgłosił. Stwierdził, że Zarząd Powiatu zapoznał 

się z przedmiotową informacją. Zamknął ten punkt. 
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    Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z informacją Dyrektora 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu o przebiegu 

wykonania planu finansowego i planu inwestycyjnego SP ZOZ w Wieluniu 

za I półrocze 2024 r.  

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pkt 16 

Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu z zawartych umów sprzedaży, najmu, dzierżawy, 

oddania w użytkowanie lub użyczenie aktywów trwałych wraz z określeniem 

wielkości przychodów z tego tytułu za I półrocze 2024 r. 

 

 

 Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu oddał głos Pani 

Dyrektor. 

 Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu omówiła przedmiotową 

informację.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zauważył, że w pierwszej 

pozycji mają, że umowa obowiązuje do grudnia 2023 r.  

 Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że pewnie 

jest to jakaś pomyłka, ponieważ myśli, że był aneks do tego, ponieważ nawet 

pamięta, że była zgoda i przechodziło to przez Radę Społeczną.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że ma jeszcze 

pytanie, ponieważ kiedyś już rozmawiali na ten temat, że będzie się kończyła umowa 

Freseniusowi. Zapytał, czy powtórnie analizowali, aby to wziąć na siebie?  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, 

że musieliby wziąć koszty pracowników na siebie, a jeżeli chodzi o sprzęt, to myśli, 

że wchodziłaby w grę dzierżawa. Dodała, że to laboratorium daje im pewne 

możliwości, ponieważ ono świadczyło usługi na zewnątrz, więc jest to temat, który 

będzie analizowany i on będzie musiał być na świeżo. Powiedziała, że interesuje się 

i zbiera informacje jaki potencjał musiałby być, a kwestie umów, dzierżaw, stawek itd. 

to musiałyby być na bieżąco.  
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Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że wcześniej 

mają tylko stację dializ, a to już za rok, więc ewentualnie mogą być jakieś plany. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu zgodziła się, bo jest 

to bardzo duża powierzchnia, a jeżeli chodzi o stację dializ, to jest to na pewno 

z dużą korzyścią dla pacjenta. 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że on patrzy 

w kontekście, czy samemu nie opłaca się prowadzić tej stacji dializ? 

 Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że myśli,  

że nie, ponieważ to jest bardzo ryzykowny obszar, ponieważ o ile w laboratorium  

ta liczba badań rośnie lawinowo i szpitalna, i osób z zewnątrz, to tutaj nie ma,  

co do tego wątpliwości. Natomiast, jeżeli chodzi o Freseniusa, to okresowo oni mają 

bardzo duże problemy między jednostkami mimo, że mają kilka punktów, to jest 

problem z lekarzami. Dodała, że aktualnie też mają problem, aby im obstawili 

poradnie. Podkreśliła, że są problemy kadrowe, a rozliczenie procedur też już nie jest 

tak korzystne, jak kiedyś, więc oni także bardzo mocno się poograniczali,  

jeżeli chodzi o liczbę ośrodków. Powiedziała, że u nich zostali, ale to nie jest pewne, 

czy na dłuższą metę zostaną. Podkreśliła, że pandemia spowodowała, że oni się 

zamykali i w części ośrodków nie pracują normalnie. Potem długo odbudowywali ten 

potencjał, ponieważ w przypadku takich zdarzeń, to pacjenci objęci dializami mieli 

dużą umieralność, co spowodowało, że tych pacjentów było dużo mniej. Twierdziła, 

że to chyba nie pod taką działalność.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy ktoś ma 

pytania w tym punkcie. Udzielił głosu radnemu Jurdzińskiemu.  

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu zapytał, czy działają 

szlabany i czy są pobierane opłaty. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że tak. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu zapytał, czy jest jakaś 

informacja na ten temat. 

 Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że szlabany 

działają, ale oni to dzierżawią, więc mają opłatę miesięczną, więc to przez 2 lata  

nie jest ich urządzenie.  

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu zapytał, czy ta firma płaci 

szpitalowi jakieś pieniądze. 
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Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że szpital 

im płaci, ponieważ szpital dzierżawi to urządzenie, ale pobierają więcej środków 

z opłat, niż im płacimy, więc finansowo jest to zyskowne. Po drugie zaznaczyła,  

że wcale nie mają dużo miejsc parkingowych. 

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu zapytał, czyli tego w tabeli 

nie ma. 

 Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że nie, 

ponieważ to szpital dzierżawi i im płaci. Dodała, że takiej informacji nie przedkładają, 

czyli co oni dzierżawią od innych podmiotów.  

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu zapytał, czy wiadomo, 

jaki zysk został wypracowany. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu przekazała, że on jest  

ujęty w pozostałych przychodach, więc jeżeli członkowie Zarządu chcieliby 

szczegóły, to ona przygotuje to na piśmie. 

 Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że o to poproszą.  

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu zapytał jeszcze,  

czy na salach są telewizory i jak jest to rozwiązane finansowo. 

 Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że firma 

płaci za to, że mogła je wstawić, ale za korzystanie płacą pacjenci i zyski z tych 2 zł 

nie są szpitalne.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy pacjenci mają 

Internet. 

 Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że jeżeli 

pacjent ich poprosi, to może skorzystać z sieci, która nie jest siecią szpitalną.  

 Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy ktoś ma 

pytania w tym punkcie. Nikt się nie zgłosił. Stwierdził, że Zarząd Powiatu zapoznał 

się z przedmiotową informacją.  

 

    Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z informacją Dyrektora 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu z zawartych 

umów sprzedaży, najmu, dzierżawy, oddania w użytkowanie lub użyczenie aktywów 

trwałych wraz z określeniem wielkości przychodów z tego tytułu za I półrocze 2024 r. 

Materiał w przedmiotowej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 17 

Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu na temat planowanych zamierzeń inwestycyjnych, 

niezbędnych do zrealizowania w roku 2024 oraz prośba o pomoc w uzyskaniu 

środków finansowych na zrealizowanie przedmiotowych inwestycji  

– kontynuacja sprawy z IV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia  

14.06.2024 r. 

 

 

 Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu oddał głos Pani 

Dyrektor. 

 Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu omówiła przedmiotową 

informację.  

 Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu Panu 

Skarbnikowi. 

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, czy kredyt inwestycyjny 

będzie wymagał poręczenia przez powiat. 

 Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że nie. 

Dodała, że biorąc pod uwagę wynik finansowy, który osiągnęli za I półrocze,  

a także biorąc pod uwagę wynik finansowy szpitala, to rok 2023 również nie został 

źle oceniony przez Bank Gospodarstwa Krajowego. Stwierdziła, że patrzą na nich 

optymistycznie. Dodała, że jeżeli chodzi o tę inwestycję dotyczącą instalacji, którą 

wymieniają, to zabezpieczyła również dokumentację fotograficzną. Ta inwestycja 

rozpoczęła się od demontażu, więc Bank Gospodarstwa Krajowego czuje się 

odpowiedzialny, aby dalej uczestniczyć w poprawie sytuacji finansowej szpitala.  

 Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi. 

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zwrócił się do Pani Dyrektor,  

że musi zrozumieć, że powiat stoi przed inwestycją, która jest już zaawansowana 

pod względem formalnym i tylko w tym roku mają dopłacić do tej inwestycji ponad  

1 mln zł swoich środków, a w przyszłym roku ponad 7 mln zł, i zaznaczył,  

że możliwości finansowania szpitala przez powiat są ograniczone.  

 Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że ona to rozumie i dlatego szuka różnych dróg i różnych możliwości. Poinformowała, 
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że pierwsze pismo, które pojawiło się w zakresie instalacji centralnego ogrzewania 

było w sytuacji, kiedy szpital nie miał zapłacone za żadne nadwykonania, nawet 

nadwykonania w ryczałcie. Dodała, że nie wiedzieli, czy otrzymają środki  

za nadwykonania w ryczałcie. Można sobie przeanalizować, że ich sytuacja jest  

w dużej mierze uzależniona od wypłacalności Narodowego Funduszu Zdrowia  

i terminów płatności w zakresie NFZ-u. Przekazała, że w przeszłości są znane takie 

sytuacje i w przyszłości też muszą się z tym liczyć, że płatności za nadwykonania 

Fundusz ustala w niepełnej kwocie, np. ryczałt za tamten rok wypracowali 1,5 mln zł 

więcej, a oni otrzymali niespełna 700 tys. zł gotówki, które i tak nie było pewne,  

ale na koniec otrzymali te pieniądze. Podkreśliła, że to wyższe nadpracowanie 

ryczałtu ma z kolei wpływ na ustalenie ryczałtu, ponieważ poziom wykonania  

jest brany do wzoru, którym jest obliczany ryczałt na kolejny rok, wtedy te 103 % 

wykonania ryczałtu było uwzględnione w ryczałcie na rok 2024.  

 Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu Panu 

Dybce.  

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu powiedział, że w tabelce  

są remonty bieżące, gdzie wykonanie jest tylko 9%, a było tam ponad 700 tys. zł. 

Zapytał, jak pani dyrektor chce wykorzystać resztę tych środków. 

 Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że jeżeli 

chodzi o plan inwestycyjny, tak? 

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że nie. 

Powiedział, że to chodzi o koszty bieżące w wykonaniu planu finansowego  

za I półrocze.  

 Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że jeżeli 

chodzi o plan finansowy, który był planowany na rok 2024, to jeżeli mają umowę 

z NFZ-em na etapie planowania, to biorą pod uwagę te odmowy.  

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że nie o tym mówią. 

Powiedział, że chodzi o to, że w wykonaniu planu finansowego SP ZOZ, w kosztach 

jest zaplanowane 794 tys. zł na remonty bieżące. Na remonty bieżące wydano 

76 693,43 zł, czyli niecałe 10% planu. Dodał, że radnemu chodzi, że jest tutaj zapas, 

który można wykorzystać. Chyba, że Pani Dyrektor tego nie wykona i będzie 

mniejsze wykonanie kosztów. 
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 Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że tak, 

ponieważ u nich jest tak, że jeżeli oni nie wykonają czegoś i nie będzie miała tych 

kosztów, to wpłynie to pozytywnie na wynik finansowy. 

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu powiedział, że jemu chodzi 

tylko o to, czy Pani Dyrektor planuje to wykorzystać, czy nie? 

 Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że jeżeli 

wezmą sobie sprawozdanie z wykonania planu inwestycyjnego, to tam też  

nie zobaczą wymiany sterylizatora, nie zobaczą kosztów, ponieważ nie weszły w ten 

okres, a wejdą dopiero w lipcu, czy sierpniu.  

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że radnemu  

nie o to chodzi.  

 Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że ona wie, 

ale chodzi o to, że w I półroczu ona już ma porozpoczynane pewne inwestycje, 

których  kosztowo nie widać, ponieważ nie ma jeszcze faktur. 

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu podkreślił, że dlatego chce 

się dowiedzieć, czy pani dyrektor to wykorzysta w 100%, czy w 80%? 

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu stwierdził, że radny dobrze 

zauważył, że fajnie wygląda to wykonanie za I półrocze, ponieważ mają nawet 

dochód. Tylko, że mają tak dwie pozycje, które są tutaj takie, nad którymi można się 

zastanowić i to są właśnie te remonty bieżące. Jeżeli pani dyrektor ma już podpisane 

umowy na te wszystkie remonty, to ten wynik za drugie półrocze już taki wesoły  

nie będzie.  

 Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu nie zgodziła się.  

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu stwierdził, że pani dyrektor 

mówiła przed chwilą, że są te umowy.  

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu zauważył, że chcą się 

dowiedzieć, czy to jest realne, czy nie? 

 Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu dopytała, czyli czy ten 

wynik finansowy, czy jest realny? 

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że tak i poprosił, 

aby Pani Dyrektor spojrzała na tę pozycję, ponieważ radny Dybka też to pokazał,  

że wykonanie na nagrodach jubileuszowych, ponieważ plan jest 1 061 700 zł,  

a wykonanie 229 000 zł, a przecież te nagrody jubileuszowe były zaplanowane  

na podstawie jakichś wyliczeń z kadr. Stwierdził, że tutaj może być wysoki skok 
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kosztów na ponad 800 tys. zł. Wtedy wynik za II półrocze nie będzie wesoły  

i podobnie z tymi remontami.  

 Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że rozumie 

już teraz i przekazała, że jeżeli chodzi o wynik na koniec roku, to będzie miało  

na niego wpływ bardzo dużo zmiennych. Dodała, że jeżeli chodzi o inwestycje, które 

są w trakcie, to nie ma tutaj podanych kosztów, jeżeli chodzi o instalację CO. 

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu zauważył, że jemu chodzi 

o remonty bieżące. Czy są teraz rozpoczęte jakieś prace, które będą z tego płacone 

w drugiej części roku? Czy zostało coś zaplanowane, a nie zostanie zrealizowane? 

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu stwierdził, że to byłoby nawet 

dobrze, bo jeżeli przeprowadzenie tych remontów nie jest konieczne, więc tutaj 

oszczędność byłaby uzasadniona.  

 Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że oni tworząc 

plan finansowy to robią pewne symulacje, czyli biorą pod uwagę jaki był poziom 

remontów w ubiegłym roku, ponieważ w tych remontach bieżących oni najczęściej 

mają awarie, mają rzeczy, które ciężko przewidzieć. Dodała, że planów mają bardzo 

dużo na duże inwestycje i tutaj będzie patrzyła na środki zewnętrzne, ponieważ  

to nie jest mowa o bieżących remontach. Powiedziała, że bardzo możliwe, że jeżeli 

na remonty bieżące pójdzie im mniejsza kwota, ponieważ ona nie przewiduje jakichś, 

to wtedy przesunie to na inne.  

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu zapytał, czyli planowanych 

nie było jakichś remontów. 

 Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że nie.  

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu stwierdził, że w takim razie 

II półrocze będzie adekwatne do tej sumy.  

 Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że bardzo 

wiele zmiennych będzie miało na to wpływ, ponieważ np. od 1 lipca mają aneksy  

do umów NFZ-u, które bardzo dużo zmieniają.  

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu podkreślił, że im chodzi 

o remonty. 

 Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że jeżeli 

chodzi o remonty to nie, chyba, że coś się wydarzy. Jeżeli pracownię endoskopową 

będą przenosili w tym roku we własnym zakresie, to na pewno jakieś remonty się 

pojawią, wtedy tak.  
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 Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy ktoś ma 

pytania w tym punkcie. Nikt się nie zgłosił. Stwierdził, że Zarząd Powiatu zapoznał 

się z przedmiotową informacją.  

 

 

    Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z informacją Dyrektora 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na temat 

planowanych zamierzeń inwestycyjnych, niezbędnych do zrealizowania w roku 2024. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

 Pani Patrycja Świtalska – kierownik oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych  powiedziała, że jeszcze jest prośba dyrektora. 

 Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zauważył, że Pani 

Dyrektor stwierdziła, że na razie robi ze swoich, a Pan Skarbnik wyjaśnił, że na dzień 

dzisiejszy są robione duże inwestycje. 

 Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że oni cały 

czas rozmawiają.  

 Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu podkreślił,  

że to nie jest ich zła wola, ale muszą liczyć siły na zamiary.  

 Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu przypomniał, że ostatnio  

Pan Wicestarosta już o tym mówił i on także, aby starać się o środki unijne. Dodał,  

że pytał wtedy również o audyt i Pani Dyrektor mówiła, że audyt jest  

i że wystarczyłoby go wzbogacić o wymianę stolarki okiennej, aby weszło  

w to również to CO, ponieważ wie, że kaloryfery też można wymienić z tego 

programu. Podkreślił, że warto się tym zainteresować. Termin jest bodajże  

do października.  

 Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że ona jest już 

po pierwszych dwóch spotkaniach z osobami, firmami, które zajmują się audytami 

energetycznymi i oczekuje na wstępne oferty, aby dobrze określić zakres, bo dobrze, 

żeby zerknęli swoim okiem, co trzeba ująć w ofercie. Czeka na informacje zwrotne. 

W tym programie beneficjentem może być i szpital, i powiat. W jednym programie 

może być szpital i to mają sprawdzone, a w drugim nie może być, bo są POZ-y.   
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 Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu stwierdził, że POZ też by się 

przydał. 

 Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że bardzo. 

Rozmawiała na ten temat z dyrektorem NFZ-u, więc jeżeli zebraliby deklaracje,  

to jest za czym chodzić. Jednak zaznaczyła, że nie jest to proste, ponieważ ich rynek 

jest bardzo dobrze zabezpieczony POZ-ami.  

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zauważył, że gdyby byli jacyś znani 

specjaliści, to na pewno byłby to impuls, który spowodowałoby przyciąganie.  

 Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że na pewno się nie zamykają, a będą szukać możliwości i rozmawiać, nawet 

wychodząc poza teren powiatu wieluńskiego.  

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu podkreślił, że trzeba zacząć  

od lekarzy.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął decyzję  

o udzieleniu odpowiedzi na prośbę Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Wieluniu o pomoc w uzyskaniu środków finansowych  

na zrealizowanie przedmiotowych inwestycji informującej, że powiat wieluński  

na dzień dzisiejszy nie posiada środków finansowych pozwalających na wsparcie 

finansowe szpitala w inwestycji dotyczącej modernizacji instalacji centralnego 

ogrzewania oraz wodnej w zakładzie. Jednocześnie Zarząd Powiatu zaproponował 

aby dyrekcja szpitala podjęła starania w celu pozyskania środków europejskich  

na dofinansowanie ww. inwestycji (głosowało 5 członków Zarządu). 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 18 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zawarcia aneksu nr 1 

do umowy najmu z dnia 2 września 2023 roku z Panem Arkadiuszem Sosnowskim 

prowadzącym działalność gospodarczą pod nazwą „MIKA” Arkadiusz Sosnowski. 
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Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem przedmiotowej 

uchwały.   

 
 
 
        Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 73/24 w sprawie zawarcia aneksu nr 1 do umowy najmu z dnia 2 września 2023 

roku z Panem Arkadiuszem Sosnowskim prowadzącym działalność gospodarczą  

pod nazwą „MIKA” Arkadiusz Sosnowski (głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 73/24 stanowi załącznik do protokołu.   

 

 

 

Pkt 19 

Rozpatrzenie wniosku Dyrektora II Liceum Ogólnokształcącego  

im. Janusza Korczaka w Wieluniu w sprawie wycięcia drzewa (1 szt.)  

znajdującego się na działce 290/2 obręb 8 miasta Wieluń, gmina Wieluń. 

 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

wyrażeniem zgody na wycięcie drzewa (1 szt.), znajdującego się na działce 290/2 

obręb 8 miasta Wieluń, gmina Wieluń.   

 

 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) pozytywnie 

rozpatrzył wniosek Dyrektora II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza Korczaka  

w Wieluniu w sprawie wycięcia drzewa (1 szt.) znajdującego się na działce 290/2 

obręb 8 miasta Wieluń, gmina Wieluń (głosowało 5 członków Zarządu).  

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 



29 
 

Pkt 20 

Przyjęcie projektu odpowiedzi na wniosek Pana Damiana Kwaśny prowadzącego 

działalność gospodarczą pod nazwą Dom Ogrodnika KMD Damian Kwaśny 

z/s w Wieluniu w sprawie wykupu nieruchomości oznaczonej numerem działki 176/2 

o pow. 0,0411 ha, położonej w obrębie 4 miasta Wieluń przy ulicy Warszawskiej 5. 

 

 

 

 Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że jest 

przygotowany projekt odpowiedzi. Zapytał, czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. 

Zapytał, kto jest „za” przyjęciem projektu odpowiedzi.   

 

 

        Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął projekt 

odpowiedzi na wniosek Pana Damiana Kwaśny prowadzącego działalność 

gospodarczą pod nazwą Dom Ogrodnika KMD Damian Kwaśny z/s w Wieluniu 

w sprawie wykupu nieruchomości oznaczonej numerem działki 176/2 o pow. 0,0411 

ha, położonej w obrębie 4 miasta Wieluń przy ulicy Warszawskiej 5 (głosowało 5 

członków Zarządu). 

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 21 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przeznaczenia 

nieruchomości do oddania w najem - dot. przeznaczenia do oddania w najem  

na okres 3 lat pomieszczeń usytuowanych w piwnicy budynku administracyjnego 

położonego przy ul. Śląskiej 23a w Wieluniu o łącznej powierzchni 105,09 m2,  

działka numer 289/1 obręb 8 miasta Wieluń, gm. Wieluń. 
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Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są 

pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem przedmiotowej uchwały.  

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 74/24 w sprawie przeznaczenia nieruchomości do oddania w najem (głosowało 5 

członków Zarządu). 

Uchwała Nr 74/24 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 22 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie kolejnej umowy najmu powierzchni 39 m2 w celu prowadzenia sklepiku 

szkolnego – dot. wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu powierzchni 39 m2  

w Zespole Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu z najemcą wyłonionym w drodze 

przetargu nieograniczonego na okres od 1 września 2024 r. do 31 sierpnia 2027 r.,  

w nieruchomości położonej przy ul. Traugutta 12, działka nr 184/1, 184/2 obręb 3, 

miasto Wieluń, gmina Wieluń. 

 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu wskazał, że sprawa 

dotyczy wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu powierzchni 39 m2  

w celu prowadzenia sklepiku szkolnego.  

   Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu zauważył, że nie ma ujętej waloryzacji.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał Panią Justynę 

Kałuziak – z-cę naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i Gospodarki 

Nieruchomościami. Dodał, że Pan Kędzia ma pytanie dotyczące waloryzacji.  

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu powtórzył, że w projekcie umowy  

nie ma waloryzacji. Dodał, że umowa jest na 3 lata.  

   Pani Justynę Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że nie ma waloryzacji, 
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zostanie to dopisane. Zaznaczyła, że zwrócą uwagę, żeby przy podpisywaniu umowy 

dopisali waloryzację. Dodała, że umowy podpisywane są na podstawie wzoru, który 

swego czasu przygotowało starostwo, we wzorze jest waloryzacja. Nadmieniła,  

że szkoły teraz zawierają bardzo dużo umów krótkoterminowych do pół roku i pewnie 

skorzystały z nieodpowiedniego wzoru, ale zwrócą na to uwagę przy odpisywaniu  

na pismo. Podkreśliła, że najemca został wyłoniony w drodze przetargu, więc tutaj 

jak najbardziej wszystko się zgadza z uchwałą Rady Powiatu, procedura została 

zachowana, a uwaga jest słuszna.  

 Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są 

jeszcze pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem przedmiotowej 

uchwały.  

 

 

 

Zarządu Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 75/24 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu powierzchni 

39 m2 w celu prowadzenia sklepiku szkolnego (głosowało 5 członków Zarządu).  

Zarząd Powiatu w Wieluniu zobowiązał wydział merytoryczny do uzupełnienia umowy 

najmu o postanowienia dotyczące waloryzacji.  

Uchwała Nr 75/24 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 23 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zakup i montaż nowych drzwi zewnętrznych, wykonanie robót budowlanych  

w części wspólnej budynku przy ul. Sieradzkiej 56a w Wieluniu oraz zaciągnięcie 

kredytu inwestorskiego w PKO BP S.A. – dot. wniosku Wspólnoty Mieszkaniowej 

Sieradzka 56 w sprawie wyrażenia zgody na zakup i montaż nowych drzwi 

zewnętrznych, wykonanie robót budowlanych w części wspólnej budynku przy  

ul. Sieradzkiej 56a w Wieluniu położonej  

na działce nr 218/56, 218/86, 218/99, 218/100 obręb 4, miasto Wieluń, gmina Wieluń 

oraz zaciągnięcie kredytu inwestorskiego w wysokości 140.000,00 zł. 
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   Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński poprosił, aby Pan Skarbnik 

odniósł się do zaciągania zobowiązań. Dopytał, czy można zaciągnąć zobowiązania.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że nie wie.  

 Pani Justynę Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że tak jak powiedział 

zarządca wspólnoty podczas rozmów przed składaniem materiału, taki kredyt był już 

wcześniej przez Wspólnotę zaciągany i bank nie wymagał żadnej specjalnej zgody 

od takiego lokatora jakim jest akurat w tym przypadku powiat wieluński, więc żadne 

formalności nie były tutaj wymagane. To bezpośrednio nie obciąża majątku powiatu, 

to obciąża majątek Wspólnoty Mieszkaniowej. Przekazała, że podobno, że we 

Wspólnocie wkład jest dużo większy i spokojnie składki członkowskie 

poszczególnych lokatorów wystarczą na spłatę tego zobowiązania.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że wydaje mu 

się, że jeżeli chodzi o zaciągnięcie kredytu przez Wspólnotę, to nie ma tutaj 

przeciwwskazań. Dodał, że decyzja należy do Zarządu, czy wyraża zgodę na taki cel.  

Pani Justynę Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami przekazała, że zabezpieczeniem tego 

kredytu jest tylko wkład Wspólnoty.  

Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu zapytał, czy jest podana kwota. 

Pani Justynę Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że 140 tys. zł.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, czy zabezpieczeniem 

jest wkład Wspólnoty, czy majątek. 

Pani Justynę Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że wkład Wspólnoty, 

tylko konto Wspólnoty będzie zabezpieczone na te potrzeby. Zaznaczyła, że nie,  

że majątek w postaci lokali. Dodała, że powiat może udzielić głosu „przeciwko”. 

Zaznaczyła, że tu nie ma zobowiązania, że powiat musi udzielić głosu „za”. 

Powtórzyła, że powiat może udzielić głosu „przeciwko” uchwałom, przy czym  

i tak podejmowane są większością głosów, więc to będzie zależało od pozostałych 

lokatorów. Nadmieniła, że karta do głosowania została udostępniona Zarządowi, 

część podmiotów zagłosowała. Pozycje do głosowania są trzy - głosuje „za”, głosuje  
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„przeciwko”, „wstrzymuje się od głosu”. Zarządca powiedział, że jeden dźwig został 

wyremontowany z takiego kredytu.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że tamten dźwig 

akurat służy naszym klientom.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem przedmiotowej uchwały.  

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu w głosowaniu: 0 głosów „za”, 2 głosy „przeciw”,  

3 głosy „wstrzymujące się” (głosowało 5 członków Zarządu) nie podjął uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na zakup i montaż nowych drzwi zewnętrznych, 

wykonanie robót budowlanych w części wspólnej budynku przy ul. Sieradzkiej 56a  

w Wieluniu oraz zaciągnięcie kredytu inwestorskiego w PKO BP S.A., stanowiącej  

w §1, że Powiat Wieluński wyraża zgodę na podjęcie przez właścicieli lokali 

wyodrębnionych w nieruchomości położonej przy ulicy Sieradzkiej 56 w Wieluniu 

uchwał o treści stanowiącej odpowiednio załączniki nr 1, 2 oraz 3 do niniejszej 

uchwały.  

  Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że uchwała  

nie została podjęta „za”, więc nie oddają w tej chwili żadnego głosu.  

Pani Justynę Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami zapytała, czy Zarząd odda głos 

„przeciw”, ponieważ Zarząd nie podjął pozytywnej, tylko negatywną, czyli podpisze 

się Zarząd. Zapytała, czy ma to przygotować.  

   Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że uchwała  

nie została podjęta.  

   Pani Justynę Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami powiedziała, że w głosowaniu  

Pan Przewodniczący Zarządu podpisze, że „wstrzymał się”.  
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   Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że pytanie jest 

takie, czy nie będzie trzeba teraz przegłosować uchwały, w której Zarząd wyrazi swój 

głos jako „wstrzymujący się”.   

   Pani Justynę Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że można każdą 

uchwałę wysłać też odrębnie.  

 

 

 

Zarząd Powiatu zobowiązał wydział merytoryczny do przygotowania projektu 

uchwały zawierającej w §1 zapis: „wstrzymuje się od głosu w głosowaniu nad 

uchwałami właścicieli lokali w wyżej wymienionej nieruchomości”. 

  

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu ogłosił  

10 minutową przerwę w obradach Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu wznowił 

obrady Zarządu Powiatu w Wieluniu po przerwie. Zarząd Powiatu w Wieluniu 

obraduje w składzie 5 osobowym.   

 

 

Pani Justynę Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że przygotowała projekt 

uchwały.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zaznaczył, że został 

przygotowany projekt uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia 

zgody na zakup i montaż nowych drzwi zewnętrznych, wykonanie robót budowlanych 

w części wspólnej budynku przy ul. Sieradzkiej 56a w Wieluniu oraz zaciągnięcie 

kredytu inwestorskiego w PKO BP S.A., gdzie w §1 jest zapis: „Powiat Wieluński jako 

współwłaściciel w udziale 119959/409349 nieruchomości położonej przy  

ul. Sieradzkiej 56 w Wieluniu stanowiącej działki nr 218/56, 218/86, 218/99, 218/100 

obręb 4 miasto Wieluń gmina Wieluń, znajdującej się w trwałym zarządzie 
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Powiatowego Urzędu Pracy w Wieluniu wstrzymuje się od głosu w głosowaniu  

nad uchwałami właścicieli lokali w wyżej wymienionej nieruchomości, o treści 

stanowiącej odpowiednio załącznik nr 1, 2 oraz 3 do niniejszej uchwały”. Zapytał,  

kto jest „za” podjęciem uchwały.  

 

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 76/24 w sprawie wyrażenia zgody na zakup i montaż nowych drzwi zewnętrznych, 

wykonanie robót budowlanych w części wspólnej budynku przy ul. Sieradzkiej 56a  

w Wieluniu oraz zaciągnięcie kredytu inwestorskiego w PKO BP S.A. (głosowało 5 

członków Zarządu). 

Uchwała Nr 76/24 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 24 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie 

powołania komisji egzaminacyjnych dla nauczycieli szkół i placówek oświatowych 

prowadzonych przez Powiat Wieluński ubiegających się o awans na stopień 

nauczyciela mianowanego. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie.  

 

 

Zarządu Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 77/24 zmieniającą uchwałę w sprawie powołania komisji egzaminacyjnych  

dla nauczycieli szkół i placówek oświatowych prowadzonych przez Powiat Wieluński 

ubiegających się o awans na stopień nauczyciela mianowanego (głosowało  

5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 77/24 stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 25 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu Panu 

Skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są 

pytania.  

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu zapytał o kwotę 37 520 zł - Krajowe 

Biuro Wyborcze. Co to są za środki?  

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że nie zostały 

wykorzystane środki na wybory do rady powiatu. Zaznaczył, że w tym roku Krajowe 

Biuro Wyborcze bardzo kontrolowało wydatki przeznaczone na wybory.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu z uwagi na brak 

dalszych pytań, zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały w przedmiotowej sprawie.  

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 78/24 w sprawie zmian w budżecie powiatu (głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 78/24 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 26 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu Panu 

Skarbnikowi.  
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Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę.

 Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały w przedmiotowej sprawie.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 79/24 w sprawie opracowania układu wykonawczego (głosowało 5 członków 

Zarządu). 

Uchwała Nr 79/24 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 27 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu Panu 

Skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, czy umowa na OZE  

już jest podpisana.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że konkurs jest 

rozstrzygnięty tylko czekamy na ewentualne protesty, czy wpłyną, czy nie.  

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu zapytał, czy było dużo ofert.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że tak. 

Zapytał, czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały 

w przedmiotowej sprawie.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 80/24 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie zmian w budżecie powiatu (głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 80/24 stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 28 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2024-2034. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu Panu 

Skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu odnośnie 

rozstrzygniętego przetargu na przebudowę obiektu zabytkowego przy Placu 

Kazimierza Wielkiego 2 poinformował, że na elewację jest zapewnione 200 tys. zł, 

wyszło powyżej 350 tys. zł. Zaznaczył, że był jeden oferent, firma z Wielunia.  

W związku z tym, że budynek jest tak podzielony we współwłasności, że jest 70%  

do 30%, więc będą chcieli też do gminy Wieluń zwrócić się o pomoc w sfinansowaniu 

tego zadania.  

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu wtrącił, że o partycypację  

w kosztach. Dodał, że podpisanie umowy to jest decyzja Zarządu, a później Rady, 

czy będą chcieli dołożyć 155 tys. zł. Powiedział, że nie wie, czy ta elewacja jest warta 

350 tys. zł. Dodał, że pamięta, że zawsze była mowa, że 200 tys. zł może być  

za mało. Nadmienił, że myślał, że przetarg wyjdzie sporo więcej, natomiast żeby 

podpisać umowę muszą być zabezpieczone środki w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej na całość, a dopiero później przy dobrej woli gminy po prostu zmniejszą 

udział własny.  

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński powiedział, że chodzi o to, 

aby nie stracić środków z Polskiego Ładu w wysokości 196 tys. zł. Dodał, że uważa,  

że zasadnym jest dołożyć środki, podpisać umowę.  

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu zapytał, czy jest jeszcze termin  

na ogłoszenie drugiego postępowania.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że chyba nie.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, żeby nie stracić 

dofinansowania muszą podpisać umowę, a później wystosują pismo do Gminy 

Wieluń o partycypację w kosztach i okaże się jaka będzie odpowiedź. Zapytał,  
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czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 81/24 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 

2024-2034 (głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 81/24 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 29 

Przyjęcie projektu wniosku Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zwołania 

nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem projektu wniosku 

w sprawie zwołania nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu w Wieluniu. 

 

 

     Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął wniosek 

w sprawie zwołania nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu w Wieluniu (głosowało 5 

członków Zarządu). 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 30 

Sprawy bieżące.  

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu poinformował,  

że pierwsza sprawa to „Zapoznanie z informacją Dyrektora I Liceum 
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Ogólnokształcącego im. Tadeusza Kościuszki w Wieluniu o zaleceniach i sposobie 

realizacji zaleceń wynikających z kontroli doraźnej Delegatury Kuratorium Oświaty  

w Łodzi z siedzibą w Sieradzu przeprowadzonej w dniu 28 czerwca 2024 r.”.  

Powitał Pana Zbigniewa Wiśniewskiego - dyrektora I Liceum Ogólnokształcącego  

im. Tadeusza Kościuszki w Wieluniu, któremu udzielił głosu.  

Pan Zbigniew Wiśniewski – dyrektor I Liceum Ogólnokształcącego  

im. Tadeusza Kościuszki w Wieluniu omówił przedmiotową informację.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Stwierdził, że Zarząd zapoznał się z informacją 

Dyrektora I Liceum Ogólnokształcącego im. Tadeusza Kościuszki w Wieluniu  

o zaleceniach i sposobie realizacji zaleceń wynikających z kontroli.  

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z informacją Dyrektora I Liceum 

Ogólnokształcącego im. Tadeusza Kościuszki w Wieluniu o zaleceniach i sposobie 

realizacji zaleceń wynikających z kontroli doraźnej Delegatury Kuratorium Oświaty  

w Łodzi z siedzibą w Sieradzu przeprowadzonej w dniu 28 czerwca 2024 r. 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu poinformował,  

że druga sprawa to „Zapoznanie z informacją Dyrektora II Liceum 

Ogólnokształcącego im. Janusza Korczaka w Wieluniu na temat modernizacji  

i rozbudowy monitoringu szkoły”. Udzielił głosu Panu Naczelnikowi Kołodziejowi.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji omówił przedmiotową informację.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Stwierdził, że Zarząd zapoznał się z informacją 

Dyrektora II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza Korczaka w Wieluniu na temat 

modernizacji i rozbudowy monitoringu szkoły. 
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      Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z informacją Dyrektora II Liceum 

Ogólnokształcącego im. Janusza Korczaka w Wieluniu na temat modernizacji  

i rozbudowy monitoringu szkoły. 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 31 

 Wolne wnioski. 

 

 

Na VIII posiedzeniu Zarządu Powiatu w Wieluniu wolne wnioski nie zostały 

złożone.  

 

 

 

Pkt 32 

Zamknięcie VIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu w związku 

z wyczerpaniem porządku obrad, zamknął VIII posiedzenie Zarządu Powiatu 

w Wieluniu. 

 

 

 

Protokołowała: 

 

Agnieszka Krysiak 

 

   Paulina Bednik  

 

 

 

 


